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Γιατί φοβάται
Άγιος Κλήμης Αλεξανδρείας

Ο 

φόβος του Θεού είναι απαθής· γιατί φοβάται κανείς όχι τον Θεό, αλλά το να 
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εκπέσει από τον Θεό.

Άγιος Κλήμης ο Αλεξανδρείας


